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❖ Informace z obce  
 

Vážení občané, 

přeji všem, krásný zbytek podzimu. 

 

Celý rok pokračovaly a pokračují různá 

omezení, jak většího, tak menšího rázu. Je na 

každém z nás zvážit, jak přispět, aby se vše 

vrátilo „do normálních“ kolejí. Každý by měl 

zvážit svůj stav, způsob žití a podle toho zvolit 

cestu, aby se vše vrátilo do normálu. Zatím se 

jeví jako hlavní cesta očkování, ale je na 

každém, aby se rozhodl se všemi následky a 

důsledky. 

 

 

 

Tak, jak bylo v předchozím období slíbeno, tak 

následujícím období došlo ke zřízení dalších, a 

pravděpodobně v dalším období hlavních, 

kanálů pro přístup k informacím z obce. Zatím 

funguje rozhlas se všemi neduhy, který tento 

kanál má.  Dále fungují dva nové informační 

kanály. První od nových stránek obce, což je cca 

jeden rok se jmenuje „ V obraze“ a lze se ho 

nainstalovat ze stránek obce v sekci občan pro 

ty, kteří mají jenom trochu chytrý mobilní 

telefon. Druhý informační kanál „SMS a 

email“ funguje od měsíce září letošního roku. 

Lze si ho opět nainstalovat z webových stránek 

obce sekce Obec a je určen pro zařízení, která 

mohou přijímat SMS zprávy popř. emaily.  

Pokud by někdo potřeboval pomoci s instalací, 

neváhejte se obrátit na dámy z kanceláře, které 

vám s tím ochotně pomohou. Poslední dva 

kanály budou v čase určitě upřednostňovány na 

úkor rozhlasu. 

 

Vodovod Kadešice je dnes plně funkční zařízení, 

nějaké bolesti se ještě občas objeví, které je 

schopné dodávat pitnou vodu občanům Kadešic. 

Zde ale musím konstatovat, že většina 
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odběratelů (pár výjimek existuje) si nechala 

tento zdroj jako záložní. Odběr je cca na ¼ 

normované spotřeby. 

Snad časem občané pochopí, že vodovod byl 

postaven k jejich prospěchu. 

U ostatních vodovodů a kanalizací je situace 

stabilizovaná. Při tvorbě cen jsme museli brát 

zřetel na nárůst vstupů (elektřina, pohonné 

hmoty služby atd), které navýšily výsledné ceny 

max do 10 procent. 

 

V letošním roce pokračovaly opravy 

komunikací. Toto bude pokračovat i v příštím 

roce, kdy v jednotlivých částech dojde na 

většinu komunikací. Na příští rok je plánováno 

opravit Šimanov komunikace pod rekreačkou, 

Rozsedly ke koupališti a spojovačka, Bílenice 

Podolí hráz. 

 

Na základě nového zákona o odpadech dojde i v 

naší obci k vydání nové vyhlášky, která musí 

odpovídat novému zákonu. Pro jednotlivého 

občana se po stránce odpadů moc nezmění. Mění 

se pouze ceny stanovené státem a svozovou 

firmou, které se promítají do ceny pro občana. I 

v naší obci dochází k navýšení poplatku v řádu 

5-20% předchozí ceny. Jak je možno udržet 

cenu?  Řádným tříděním, a tím snižováním 

množství komunálního odpadu. Dále v odpadech 

dochází od měsíce prosince k postupnému 

najíždění sběrného místa. Místo je umístěno v 

Žihobcích „Cihelně“. 

Zatím bude otevřeno středa 14- 16 hodin a 

sobota 9-11 hodin kromě svátků. Toto místo 

nahradí jarní a podzimní svozy a umožní 

občanům, kteří mají zaplacen poplatek, uložit 

odpady na sběrném místě. 

 

Ostatní v příštím vydání. 

 

Jelikož je toto vydání letos poslední v roce 2021, 

přeji Všem klidný konec letošního roku a krásné 

a klidné prožití Vánočních Svátků a v Novém 

roce ať se vše daří… 

 

Mějte se krásně. 

Chalupka Pavel, starosta obce 

 
 

 

❖ Ze školy  
 

ZE ŠKOLY 

 

1. 9. začal nový školní rok. Jak je již naší tradicí, 

přivítali jsme jej společně s rodiči, panem 

starostou a zaměstnanci ZŠ v žihobeckém 

infocentru. Mezi námi přibyli noví prvňáčci, pro 

které to byl velký den. Domů si odnesli kytičky, 

šerpy a krásné dárky. 

Provoz ve škole opět začal s dodržováním všech 

hygienických opatření. Hned od začátku nás 

čekalo plno akcí, stále se něco dělo. Děti 4. a 5. 

ročníku se během měsíce září zapojily do 

projektu Dopravní výchova – úspěšně jej 

zakončily na dopravním hřišti v Sušici. Děti si 

hravou formou osvojily základy bezpečnosti 

v silničním provozu. Starší žáci získali svůj 

první „řidičský průkaz“. 

Jako součást zdravotní výchovy se ve školní 

družině konala beseda s bývalou zdravotní 

sestřičkou s praktickým nácvikem první pomoci 

a s nácvikem postupu při úrazech v přírodě. 

Následovalo projektové odpoledne na téma Já a 

moje zdraví s povídáním o zdravé výživě, 

životosprávě a soutěžemi. 

Během října se po dlouhé odmlce rozeběhly 

zájmové kroužky. Letošní novinkou jsou 

Tanečky a kroužek Malý chovatel, které se velmi 

rychle zaplnily. 
 

 
 

V rámci prevence sociálně-patologických jevů 

nás navštívili lektoři z DDM Horažďovice. 

Dopoledne, které jsme společně prožili, bylo 

vyplněné do poslední chvíle – spolu jsme si 

zacvičili, zazpívali, naučili jsme se, jak si 

správně umývat ruce, získali nové poznatky o 
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zdravé výživě a pravidlech on-line bezpečnosti 

na sociálních sítích. 

Exkurzí ve vimperském Jihoseparu jsme si 

připomněli – na besedě i v provozu – jak je 

důležité třídit odpad. Měli jsme možnost projít si 

celým provozem, viděli jsme obrovské haly 

s tříděným odpadem i lisované 

mnohasetkilogramové balíky plastů připravené 

k dalšímu zpracování. Dozvěděli jsme se spoustu 

nových informací. Nakonec jsme měli možnost 

nahlédnout do obory s daňky, která je součástí 

areálu. Uvědomili jsme si, jak důležitá je i malá 

pomoc každého z nás, aby naše krásná příroda 

zůstala i pro další generace. 
 

 
 

Stejně jako v loňském roce se naše děti v rámci 

ŠD zapojily do akce Ukliďme Česko. Skupiny 

dětí, vybavené pracovními rukavicemi, se činily 

a výsledkem byly naplněné pytle s odpadem, 

který do přírody nepatří. Za svoji snahu pak 

všichni dostali malou odměnu. 

Ale nezůstalo jen při tom, děti se s nadšením 

pustily i do úklidu okolí školy – vyplely 

květinové záhonky, shrabaly z nich listí, sbíraly 

suché větvičky a pomohly se zastřihováním 

květin. Výsledek jejich práce byl opravdu 

krásný. 

Týden za týdnem utekl, přiblížil se konec října a 

vrcholily přípravy na Halloween. Poutavá pro 

nás byla beseda o tradicích spojených s tímto 

svátkem a s Dušičkami, se kterou nás navštívila 

paní lektorka z Českých Budějovic. Děti 

vyráběly halloweenskou výzdobu, připravovaly 

si doma masky a pak už se jen těšily na průvod 

obcí s vystoupením, jež snad potěšilo všechny, 

které jsme navštívili – alespoň podle bohaté 

koledy. Za ni všem ještě jednou moc děkujeme! 
 

 
 

 
 

ZE ŠKOLNÍ  DRUŽINY 

V letošním školním roce je novinkou ve školní 

družině zavedení ranního provozu, který je hojně 

využívaný. V družině se střídají paní 

vychovatelka J. Fecková (ranní a polední 

činnosti) a paní učitelka J. Hrušovská (polední a 

odpolední činnosti). 

Program družiny je jako vždy velmi pestrý a 

nabitý. V září odstartovala paní učitelka J. 

Hrušovská projekt Jsem laskavec zaměřený na 

pomoc a podporu opuštěným zvířátkům. 

Navštívili nás zástupci nedalekého útulku 

Nalezenci Šumaváci, kteří přivezli dětem na 

besedu ukázat některé z pejsků, o něž se starají. 

Děti si mohly pejsky pohladit, vzít je na 

procházku do parku, dozvěděly se o jejich 

osudech a s paní učitelkou předaly majitelům 

útulku dárky, které pro ně spolu s rodiči a školou 
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připravili. Kromě finanční pomoci dostali 

opuštění pejsci spoustu dobrot, deky, matrace, 

přikrývky, hračky, ale sešlo se i velké množství 

dárkových předmětů, knížek, oblečení, které se 

využijí k prodeji v útulkovém bazárku. 
 

 
 

 
 

Za ochotu a pomoc při sbírce patří rodičům a 

dětem velké poděkování od nás i od vedení 

útulku, které jej také zveřejnilo na svých 

facebookových stránkách. 

V říjnu k nám v rámci literárních a kulturních 

činností zavítali zástupci nakladatelství Grada. 

Beseda od jejich nakladatelství byla pro děti 

odměnou za výhru ve výtvarné soutěži. 

V jednom z krásných podzimních dnů se děti 

vypravily do místní Galerie Netopýr, prohlédly 

si výstavu Borise Jirků Fenomén a ve 

venkovních prostorách se věnovaly kresbě 

kamenných sloupů. Jejich práce si lze 

prohlédnout v galerii. 

Následujícími kulturními akcemi byly prohlídka 

výstavy Secesní móda a historický nábytek a 

Dřevo v různých podobách v místním muzeu a 

beseda Jak (se) napravuje svět o J. A. 

Komenském k Světovému dni gramotnosti. 

Velmi zajímavá byla návštěva synagogy 

v Podmoklech, kde si děti mohly prohlédnout 

výstavu Veselé putování židovskou historií, 

dobový oděv, v němž je přivítala paní 

průvodkyně, vyslechly si pověst o rabínovi a 

pramenu vody na návsi, ale také ochutnaly 

tradiční židovské pečivo. 
 

 
 

Během celého podzimního období se v naší 

družině dál vyráběly záložky pro partnerskou 

slovenskou školu v rámci projektu Záložka do 

knihy spojuje školy, kterého jsme se účastnili již 

v minulém školním roce. Záložky byly odeslány 

a opět se setkaly s velkým úspěchem. 
 

 
 

Jednou ze zatím posledních družinových událostí 

byla mezi dětmi velmi oblíbená Malá technická 

univerzita: Malý inženýr, kde si malí stavitelé 

během odpoledne plného her vyzkoušeli svoje 

další technické dovednosti. 

Listopadové dny se pomalu nachýlily ke konci.  

Přejeme Vám všem sváteční adventní čas, klidné 
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a pokojné Vánoce v kruhu Vašich blízkých a 

zdraví, štěstí a vše jen to nejlepší v novém roce 

2022! 

      

    Mgr. D. Votavová 

 

ZE ŠKOLKY 

      

První školní dni nám utekly jako voda a když 

jsme se všichni přivítali, seznámili a sžili, začali 

jsme si užívat podzimu s celou jeho krásou a 

rozmanitostí, kterou nám v tomto období příroda 

nabízí. Tento školní rok navštěvuje MŠ 25 dětí, 

z toho 11 předškoláků. Od jablíčkové vůně, přes 

vůni pečených brambor, jsme se vydali 

objevovat, zkoumat a vnímat společenství lesa, 

proměnili se na skřítky, hledali a sbírali 

podzimní plody, listy, šišky a jiné přírodniny a 

následně z nich tvořili za pomoci dětské fantazie 

a představivosti. Letos jsme měli možnost po 

dlouhé době uskutečnit naše tradiční podzimní 

setkání s maminkami a rodinnými členy u nás ve 

školce. Tentokrát na téma „Skřítkohrátky 

v podzimním lese.“   
 

 
 

Celá akce probíhala v rámci epidemických 

pravidel a opatření, ale i tak jsme si všichni 

společné odpoledne užili. Rodiče se dostavili 

v hojném počtu, někteří pro nás připravili 

odměny a sladké pohoštění, za to jim tímto moc 

děkujeme. Na oplátku jim malí „skřítci“ 

v krátkém vystoupení s básničkami a písničkou 

předvedli, co už úplně sami dovedli! Potom jsme 

vyráběli lesní skřítky z polínek a obdivovali 

zručnost a dovednost maminek, někdy i tatínků a 

představivost a fantazii dětí při společném 

tvoření. Sluníčko nám také přálo, a tak jsme 

sezávěrem vydali stezkou skřítků v místním 

zámeckém parku, plnili zábavnou a hravou 

formou úkoly, které na nás čekaly cestou a 

radovali se ze zasloužené odměny na jejím 

konci. Podzimní období jsme ukončili časem 

„Halloweenu“ a následně přivítali „svatého 

Martina na bílém koni.“ 
 

 
 

 

    Nyní jsme radostně vstoupili s čertovskou 

tématikou do předvánočního období. Dne 

3.12.2021 se bude konat v MŠ „Mikulášská 

besídka,“ z důvodu zhoršení epidemické situace 

však jen v rámci třídy s dětmi bez účasti rodičů. 

   Blíží se Vánoce, už se všichni určitě těšíme až 

rozsvítíme společně první svíce na adventních 

věncích, na čas, kdy budeme plnit přání svých 

blízkých a možná i čekat, že bude splněno to 

naše.  

Poslední měsíce nás naučily, že věci, které se 

nám zdály samozřejmé, samozřejmostí být 

nemusejí… Přejme si tedy vánoční svátky plné 

pohody a do nového roku pevné zdraví nám 

všem!                                                                                                                        

Eva Čapková                                                                                                                                                                                          
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❖ SDH Žihobce   
 

Požární sport 

V letošním roce se uskutečnily jen některé 

soutěže a ligy v požárním sportu. S velkou chutí 

se naši muži a ženy zúčastnili alespoň těch 

několika. Svoji rychlost a souhru předvedli 28. 

srpna na noční soutěži ve Svaté Máří. Že vše 

nezapomněli, dokazuje zisk celkového 2. místa. 

K tomu si smíšené družstvo přivezlo trofej 

nejrychlejší proudařky. Znovu se tým sešel 

v hasičárně 4. září a odjel bojovat do Bohumilic. 

Tam muži obsadili 7. místo. Naposledy se 

naložilo potřebné nářadí 18. září a vyjelo se 

potřetí do jižních Čech – tentokrát do Radostic. 

Bylo z toho opět 7. místo. Sedmička byla sice 

šťastným číslem pro starověké Římany, ale pro 

příští rok bychom se chtěli dostat i výše. 

Doufejme, že se situace uklidní a sport nás bude 

nabíjet a bude nás bavit. 

Dětská šumavská liga se vůbec nerozběhla. 

Přesto jsme s našimi Lvíčaty úplně neodpočívali, 

připravovali jsme se na okresní kolo podzimní 

části hry Plamen. Dokonce i několik tréninků 

jsme stihli☺.  
 

 
 

V sobotu 16. října vyjela ze Žihobec do Bystřice 

nad Úhlavou dvě hasičská auta s našimi 

mladými závodníky. Nálada po celou cestu byla 

veselá. Štafetu CTIF jsme zaběhli celkově 

dvanáctým časem, branný závod jsme dali 

celkově šestnáctým. Po součtu umístění jsme se 

dostali na 14. místo, z něho pak budeme 

startovat do jarní závěrečné části hry. Skončili 

jsme v první polovině startovního pole (celkem 

bojovalo 30 družstev z okresu). Děti si závod 

užily a my byli také rádi, že jsme se v takovém 

počtu opět mohli sejít. Počasí bylo přívětivé, 

občerstvení chutnalo. Prostě hezký zážitek.  
 

 
 

 
 

Hasičské aktivity 

Kontrola techniky, úklid hasičské zbrojnice, 

nová školení – to jsou tradiční aktivity. Mezi ně 

už také můžeme zařadit podzimní poděkování 

všem, kteří hasičům pomáhají při organizaci 

společenských akcí, poděkování sponzorům, bez 

nichž by takové velké akce nešlo uskutečňovat. 

Společné posezení s občerstvením proběhlo na 

konci října v klubovně SDH.  

Naši mladí hasiči se sešli o posledním víkendu 

před adventem, aby si spolu zahráli a připravili 

perníčky k rozsvícení vánočního stromku. 

Zdobení šlo od ruky. Ale! Bohužel se perníčky 

ke stromečku nedostaly, takže jste nemohli 

ochutnat☺.  

Po vydání nařízení vlády se rozsvícení 

vánočního stromku muselo odvolat. Mrzí nás to, 

ale nedá se nic dělat. Na letošní rok jsme pro 

Vás, všechny návštěvníky, zajišťovali věci 

tradiční – svařáček, punč, klobásku, ale také 
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zbrusu nové. Jak k ochutnání, tak k poslechu. Na 

něco sladkého a voňavého a na adventní koncert 

a čisté vánoční melodie si musíme znovu počkat. 

  

 
 

Vydržme. 

Je konec roku 2021, je čas bilancovat. I přes 

všechny potíže a nejistoty se podařilo SDH 

Žihobce zorganizovat a uspořádat dost větších 

akcí. V příštím roce na ně určitě navážeme a 

opět zpestříme snad už ne tolik „covidový“ rok.  

Přejeme Vám klidný adventní čas a požehnané 

Vánoce, do nového roku 2022 pevné zdraví a 

dostatek síly. 

J. Werich radí - Až ti bude úzko, otoč se čelem 

ke slunci. Všechny stíny budeš mít za zády.  

 

Na shledanou v novém roce! 

Za SDH Žihobce 

L. Chalupková 

 

❖ Ze Šimanova    
 

Vážení spoluobčané,  

tradice scházení se v naší části obce opravdu 

ujala.  

Společně jsme strávili "sv. Václava, Havelské 

posvícení, Svatomartinecké posvícení a v 

neposlední řadě jsme rozsvítili stromeček". 

Tímto bychom Vám všem chtěli popřát klidné 

prožití svátků vánočních a vykročení do nového 

roku 2022 tou správnou nohou. 

Šimanovští 

 

Děkuji a přeji klidné svátky, H.Staňková 

 

 
 

 
 

 

❖ Z kulturního dění    
 

Rok 2021 byl pro mnohé velkou životní 

zkouškou, omezení se nás dotkla v každém 

momentu každodenního života a oblast kultury a 

turismu byla zasažena doslova fatálně. Muzeum 

a infocentrum bylo po několik měsíců v první 

polovině roku podle vládních nařízení zcela 

uzavřeno, a i poté se sezóna „rozjížděla“ 

opravdu jen zvolna. Nižší návštěvnost našeho 

muzea odpovídala celorepublikové situaci, kdy 



 8 Žihobecké listy, č. 4/2021 

 

 
návštěvníci, turisté, raději zůstávali venku a 

volný čas trávili spíš v přírodě. Ale i přes to se 

podařilo realizovat několik pěkných akcí a 

výstav. Za všechny zmiňme populární výstavu 

obrazů Simonetty Šmídové z Hrádku, která 

v příštím roce v našem muzeu uskuteční jubilejní 

10. výstavu! Nadprůměrnému zájmu se těšila 

také výstava secesních oděvů, ale i literární čtení 

s Milenou Štráfeldovou o malířce Toyen, kterou 

iniciovali manželé Froulíkovi. V závěru roku se 

už bohužel plánované akce uskutečnit nemohly, 

nicméně muzeum je v zimním období otevřeno 

vždy v pátek a v sobotu a vy si mimo jiné opět 

můžete prohlédnout originální portrét kněžny 

Kateřiny, který se vrátil z výstavy v rakouském 

Steyru. 

 

A co nás čeká v roce následujícím? Asi největší 

událostí budou oslavy 10. výročí otevření 

muzea Lamberské stezky (1.5.2012), kdy u této 

příležitosti bude otevřena výstava věnovaná 

šlechtickému rodu Lamberků. Budou 

zveřejněna zcela nová fakta, která se podařilo 

zjistit v rámci velkého výzkumu před přípravami 

realizace rakouské výstavy ve Steyru. 

 

Těšit se můžete také na příběh (ne)obyčejného 

muže Adolfa Pintíře, který by v příštím roce 

oslavil svá životní jubilea. 

 

Pokud to situace dovolí v lednu, konkrétně 

20.1.2022 zahájíme činnost muzea besedou 

s Jakubem Greschlem, handicapovaným 

cestovatelem; v březnu se pak můžete těšit na 

vernisáž výstavy Tak to vidím já…Tomáše 

Cihláře. 

 

Těšíme se, že se u nás v muzeu a infocentru 

s vámi setkáme, naše dveře jsou vám vždy 

otevřené 😊 

 

A s blížícím se koncem roku nám dovolte popřát 

Vám klidný Advent plný pohody, radosti a 

společných chvil s Vašimi blízkými, šťastné a 

požehnané Vánoce a v roce 2022 především 

pevné zdraví a radost z každého naplno 

prožitého dne! 

 

Za muzeum a IC  

Veronika Kočí a Libuše Kolářová 

A abyste se o vánočních svátcích nenudili, 

připravili jsme pro Vás ve spolupráci s Destinací 

Sušicko, z. s. VÁNOČNÍ STOPOVAČKU 😊 

 

Najděte 5 míst na následujících fotografiích, na 

každém z těchto míst se vyfoťte a fotky pak 

zveřejněte na instagramu (a označte 

@susicebranasumavy) nebo na facebooku (a 

označte @destinacesusicko) a pošlete na email 

destinace@susicko.cz do 2.1.2022. Slosování o 

unikátní trička pro zapálené znalce Sušicka 

proběhne 7.1.2022. 

 

 

 

 

VÁNOČNÍ STOPOVAČKA 

Hýbej se, poznávej nová místa a staň se 

ZNALCEM SUŠICKA 

 

O co jde? Využij vánočních prázdnin k pohybu 

na čerstvém vzduchu a k poznávání málo 

známých a o to hezčích míst na Sušicku, a staň 

se jeho opravdovým znalcem ☺ 

Sušicko je sice vstupní branou na Šumavu, ale 

tentokrát zkus zůstat v jejím podhůří a toulat se 

po okolí krásného města na zlatonosné řece 

Otavě.  

Připravili jsme pro tebe 5 fotografií míst 

v blízkém okolí Sušice, slepou mapu se 

základním vyznačením a několik indicií k jejich 

nalezení.  

Objev dosud neobjevené skvosty Sušicka, na 

každém místě se vyfoť . Z pořízených fotek 

vytvoř na instagramu stories a označ 

@susicebranasumavy. Současně pošli koláž 

svých fotografií na email destinace@susicko.cz.  

Každý, kdo objeví všechna místa, dostane 

upomínkový certifikát znalce a bude zařazen do 

slosování o 5 triček pro turisty a odborníky na 

oblast Sušicka ☺  

 

 
 

 

mailto:destinace@susicko.cz
mailto:destinace@susicko.cz
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Indicie: nikdy nedostavěná stavba kaple ve tvaru 

hvězdy se nachází vysoko nad řekou Otavou 

v lese. Z vesnice k ní vychází stará lipová alej, 

která ale na konci vsi přechází v les. 

 

 

 

 
 

Indicie: ruiny stavby (snad kaple, snad útulna) se 

nacházejí na vrcholu kopce nedaleko 

vyhlášeného Hostince U Kopů. 

 

 
 

Indicie: místo, kde šlechtici von Lamberg pro 

své přátele zahajovali honosné lovy a hony 

zvěře. Blízko tohoto místa pak na svém 

loveckém zámečku, kterému se často říká malá 

Hluboká, hony oslavovali. 

 

 

 

 

 
 

Indicie: monolit, který sloužil k práci obrům 

z Obřího hradu. 

 

 



 10 Žihobecké listy, č. 4/2021 

 

 

 
 

Indicie: nejlépe zachovaný pozůstatek po 

historické těžbě zlata na Sušicku. 

 

Soutěžit můžeš do 2.1.2022. Slosování o trička 

nejen pro milovníky Sušicka proběhne v pátek 

7.1.2022. 

Soutěž pro vás připravila DESTINACE Sušicko, 

z. s. a Fotíme Šumavu. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 

www.susicko.cz, @susicebranasumavy, 

https://fotimesumavu.cz/, @fotimesumavu 
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